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De winter is weer voorbij en de dagen zijn weer langer dan de nachten. Het lijkt ook alsof de mensen ook weer 
vrolijker worden als de zon meer schijnt. In de afgelopen maanden is er weer veel gebeurd in ons dorp. De 
Dorpsvisie krijgt een van zijn laatste realisaties. Het onderdeel dat nog niet was aangepakt, namelijk de 
Dijkstraat, staat nu in de planfase. Verder is er het nodige te doen over de modulaire woningbouw. De 
voorzitter zal daar in zijn “van de bestuurstafel” meer aandacht aan geven. Ook weer een stukje over de 
Kabbelaar en hun bewoners. In dit nummer ook aandacht voor de komende koningsdag en verder nieuws van 
Bruisend Scharendijke over wat is geweest en wat nog op de rol staat. De schilderclub laat van zich horen en 
de gymclubjes geven aan hoe belangrijk bewegen is. Een bijdrage over een bekende Scharendijker mag 
natuurlijk niet ontbreken? De voorzitter van onze voetbalclub vindt het altijd fijn om ons regelmatig bij te 
praten over het wel en wee van ZSC 62.  Speciale aandacht is er voor de in dit nummer geplaatste agenda van  
de openbare dorpsraad vergadering. Op verzoek heb ik ook de flyer  geplaatst die de dorpsraad  ontving. Hier 
wordt aandacht gevraagd voor toegankelijk Schouwen-Duiveland. Tot slot een verslag van het evenement 
Strao. Een evenement  waar ons eiland bekend om is en dat ieder jaar veel belangstelling trekt. 
De dorpskrant verschijnt jaarlijks twee of drie keer, maar is wel afhankelijk van de input. Oproep daarom aan 
allen, schroom niet om iets te delen met je dorpsgenoten. Eventueel mondeling, dan maken we er wel een 
mooie tekst van. Alvast bedankt en wederom veel lees plezier,  
 

Nieuwe Website 
Op veler verzoek kunnen we nu melden dat er een vernieuwde website 
voor Scharendijke is. Sommige zullen dit al reeds geconstateerd 
hebben. Met veel dank aan Sjors van Alst ( eigenaar van Network 
Support Online)  is de oude site vervangen door een nieuwe. Zoals Sjors 
al zei: niet dat het oude niet werkte, maar tegenwoordig wordt er met 
moderne technologie gewerkt en zijn er meer mogelijkheden. De oude 
site heeft vele jaren gefunctioneerd en was oorspronkelijk een site voor 
ondernemend Scharendijke. De nieuwe site oogt veel frisser en geeft in 
onderhoud ook meer mogelijkheden. Feit blijft natuurlijk altijd dat een 
site, wil hij iets toevoegen, afhankelijk is van input. Daarom blijven we 
altijd zeggen, als er iets te melden is geef het door. De link naar de 
nieuwe site is http://www.scharendijke.nu/ . indien  u deze  op uw 
telefoon of laptop plaatst heeft u snel toegang tot de site. Wij zullen zoveel mogelijk informatie delen via deze 
nieuwe site en op de oude komt een duidelijke verwijzing naar de nieuwe. Ook zullen wij kijken naar een 
goede doorlink mogelijkheid naar plaatselijke sites. 
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Samenstelling 
DORPSRAAD 

-Voorzitter 
 Siemco Louwerse 
-Secretaris  
 Louike Duran  
-Penningmeester wnd. 
 Chris Jordan 
-Jeugd  
 Ineke Venneman 
-Ondernemerscontact 
 Alexander Jonkers  
- Website/dorpskrant 
 Willem Dijkshoorn 
-Bruisend Scharendijke 
 Evelien Weenink 
 
E-mail :   
dorpsraadsd @zeelandnet.nl 
Website 
http://www.scharendijke.info 
www.facebook.com/scharendijke 
 
De  Putmeet 
Reservering  
Via Mathilda van Leeuwen 
info@spennekot.nl 
0625065780 
Reservering gymzaal 
Mathilda van Leeuwen 
0625065780 

 

GEZOCHT 
Penningmeester(es) voor de 
Dorpsraad, Taakomschrijving; 
Bijwonen vergaderingen 
Dorpsraad, max 8 x per jaar. 
Uitbetaling subsidies 
verenigingen. Beheer algemene 
uitgaven. Jaarrapport maken met 
dagelijks bestuur. Onderling 
contact via app en mail. 

 

Van de bestuurstafel  
 
Beste dorpsgenoten, 
 
Decennialang is in ons dorp 
uitgekeken naar nieuwe 
woningen. De gemeente gaf zelfs 
ten tijde van het opstellen van de 
dorpsvisie nog aan dat we 
krimpgemeente zijn.  
Inmiddels komt iedereen wijzer 
van de markt en geeft de 
gemeente meer ruimte om te 
bouwen. 
 
In Scharendijke liggen thans 
plannen op tafel voor ongeveer 
120 woningen erbij; een 
nieuwbouwwijk achter de 
Elkerzeeseweg door de 
gemeente en de 
herontwikkeling van de kerk 
aan het Zwarte Plein met 
omliggend gebied door een 
ontwikkelaar.  
 
Vanuit de dorpsraad zijn we 
in goed overleg met de 
gemeente waarbij de 
ontsluiting, het aantal woningen 
voor Oekraïners en een nieuw 
schoolgebouw de belangrijke 
punten zijn. Nieuwe woningen 
juichen we zeer toe, met name 
voor jongeren en ook om de 
doorstroming te bevorderen. De 
randvoorwaarden waaronder - 
voor een kleine gemeenschap als 
Scharendijke met 1300 inwoners - 
zijn voor ons belangrijk voor de 
leefbaarheid. We zetten ons 
zodanig in dat het dorp er profijt 
van heeft. 
 
Daarnaast hebben we 
maatschappelijke organisaties 
weer aangemoedigd met 
suggesties te komen voor 

projecten die een financieel 
steuntje kunnen gebruiken. 
 
Terwijl ik dit schrijf regent het 
hard en onophoudelijk, maar ik ga 
er zondermeer vanuit dat we 
weer een zonnige Strao en een 
gezellig toeristenseizoen 
tegemoet gaan. Want gastvrijheid 
zit in onze genen. 
 
Met een vriendelijk groet 
 
Siemco Louwerse 
Voorzitter Dorpsraad Scharendijke 
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De Kabbelaar 
Alweer een jaar geleden was ik voor het eerst op bezoek bij 
Marianne in De Kabbelaar. Mijn voornemen was om te 
proberen ieder krantje even bij haar langs te gaan. Zo ook nu 
even met haar bijgepraat. Bij mijn eerste bezoek maakte ik ook 
kennis met Saami. En wat was de schrik groot toen het bericht 
kwam van zijn plotselinge overlijden. Zowel bij Marianne als de 
bewoners is het verlies nog steeds aanwezig. Op mijn vraag hoe 
het nu gaat zei Marianne dat zij nu samen met Dimitri de 
opvanglocatie beheert en dat die samenwerking prima 
verloopt. Ook de contacten met de gemeente zijn prima en daar 
zijn ze beiden blij mee.  Een van mijn vragen was hoeveel mensen vanaf het begin er nu nog aanwezig zijn. 
Dat zijn er van de huidige 50 toch wel zo’n 10. Een aantal is terug naar Oekraïne, een aantal is aan het werk 
elders en heeft daar een woonplaats gevonden. De mensen die terug gaan zijn vaak emotioneel gebonden 
en willen toch daar weer de draad oppakken. Andere duiden hun situatie aan met “wij staan in de 
pauzestand”. Ik vond dat wel typerend en ook misschien wel goed verwoord. Wij kunnen ons niet indenken 
(sommigen uitgezonderd)  wat het is om in een oorlog te leven. Daarom vraagt Marianne daar ook niet 
naar, behalve als men het zelf wil delen. Op de vraag hoe het met de taal en het werk is gaf ze aan dat de 
taal wel een probleem is. Men wil vaak toch Engels leren meer dan Nederlands, hetgeen misschien ook wel 
logisch is. Nederlands is alleen hier te gebruiken. Verder werken ze bijna allemaal, en vaak in de 
schoonmaak maar ook plaatselijk. Op zich nu de periode van seizoensarbeid nog moet beginnen natuurlijk 
heel positief. Tot slot wilde Marianne nog iets weten over de Straô en wil ze de bewoners wijzen op deze 
folklore.   
  

Een berichtje van het oranje comité  
Op zaterdag 27 april is het weer zo ver: koningsdag 2024! Het comité is al weer enige tijd bezig met de 
voorbereidingen.  
We trappen net als vorig jaar tijdens koningsnacht af met een koningsdag quiz onder leiding van Teun in de 
surf-inn. Dit belooft weer een waar feestje te worden! 
Op zaterdag hijsen we traditioneel de vlag op het Bethlehem plein, de dorpsraad zorgt voor koffie en 
tompoezen in het dorpshuis. Aansluitend zullen we in optocht vertrekken naar het terrein van ZSC’62 waar 
er allerlei activiteiten te doen zijn voor jong en oud. Lasergamen, spelletjes, schminken en de jaarlijkse auto 
puzzelrit staan o.a. op het programma. Voor de inwendige mens word gezorgd door Meat Me met hun 
heerlijke burgers en Over de Dam met frietjes en snacks. Het entertainment wordt verzorgd door Band Be 
Four You ,zij zullen vanaf……. de leukste covers spelen. 
Via deze weg willen wij alvast onze trouwen sponsoren bedanken voor hun bijdrage aan koningsdag 2024, 
zonder jullie is er geen feestje! 
Wij hopen jullie allemaal te zien tijdens koningsnacht en/of koningsdag! 
 
Liefs, Mandy, Sanne, Deborah, Esmee, Ramona en Marina 
 

In de vorige dorpskrant schreven wij dat de molen weer 
netjes in de verf is gezet. 

Symen Plomp, de eigenaar van het Pannenkoekenhuys berichtte na het 

verschijnen dat hij was vergeten te vermelden dat de Stichting Monumenten 

Schouwen-Duiveland een belangrijke bijdrage had gedaan waardoor de 

werkzaamheden  mogelijk waren. De molen was vorige editie nog niet 

geheel geverfd maar nu is hij weer “spik en span”.  
 
 
 

Molen 



 

 

 
Wat een prachtige dag hebben we dit jaar 
mogen hebben met de Strao. De zon scheen, 

ruiters hadden het naar hun zin en bewoners konden van dichtbij naar 
de paarden kijken. Dit jaar vanaf de “nieuwe“ locatie, namelijk het 
Bethlehemplein. Er reed een treintje vanaf het Bethlehemplein naar 
het strand, zodat ook de mensen die minder goed ter been zijn het 
benenwassen konden bekijken. 
Op het strand werden we geholpen door onze eigen vrijwilligers, maar 
ook was de reddingsbrigade en de politie aanwezig met een auto, dat 
wanneer er calamiteiten zouden zijn er gelijk de nodige hulpverlening aanwezig is. Dat geeft ons een veilig 
gevoel. Het is toch elk jaar weer spannend met zoveel paarden en toeschouwers op het strand. Maar 
gelukkig hebben we ze dit jaar niet in actie gezien. Op het strand is er een korte stop bij Beachclub Perry’s 
waar de ruiters een plaspauze hadden. 
Na het strand gaan we door met de rondrit door het dorp, met een stop bij de Putmeet en de Plus. Waar 
door beiden gezorgd was voor een hapje en een drankje. En om af te 
sluiten 2 rondes ringsteken in de Dorpstraat. De eerste prijs met 
ringsteken werd gewonnen door Maarten van der Weele, de tweede prijs 
ging naar Jaco Groenendijk en de derde prijs was voor Zoe de Vries. Ook 
voor de versiering werd een prijs uitgereikt. Op de 1ste plaats stond Anne 
van der Voort, 2de plaats was voor Rosanna Rentmeester en de 3de plaats 
ging naar Evi Boot. 
Het was een geslaagde dag en we willen via deze weg zeker nog de 
inwoners van Scharendijke bedanken voor hun donatie, de ondersteuning van de dorpsraad en de donatie 
van de Schrooisels van de Plus. Het Strao feest is op deze manier echt een feest voor het dorp, door het 
dorp. Foto's zijn gemaakt door Fokofotografie en door Dick van der Veer. 

 
Dit jaar in Mei is het 10 jaar geleden dat onze 
tekenen schilderclub van start ging. Daarom 

vieren we dat met een kleine expositie in de huiskamer van de Putmeet. 
Elke dinsdag van 13.00-16.00 uur zijn we zelf aanwezig.  
Fricke en Ton Voorbraak zijn de oprichters van de groep hobbyschilders. 
Tien jaar geleden zei Fricke: 
Wat zou het leuk zijn om een hobbyclub tekenen en schilderen te starten 
in de Putmeet. 
Zo gezegd, zo gedaan, we gingen op zoek naar mensen die ook graag 
wilden gaan tekenen en schilderen. 
We hebben ook een paar maal in plaatselijke kranten gestaan en zo kregen we een club van 9 mensen bij 
elkaar. En zo zijn we begonnen, inmiddels alweer 10 jaar geleden. 
De technieken variëren van aquarel acryl, olieverf, houtskool, potlood- en krijttekeningen. Het mooie aan 
onze club is, iedereen kiest zijn eigen techniek. We hebben op onze gezamenlijke schildermiddag  soms wel 
een onderwerp, maar daar hoef je niet aan mee te doen. Je kunt zelf bepalen wat je wilt doen.  
We helpen elkaar op weg! 
Op de schildermiddag maken we eens een rondje en kijken of we misschien een ander kunnen helpen. 
Het sociale aspect is voor ons minstens zo belangrijk!  
We zijn ook altijd op zoek naar nieuwe gezellige mensen, we zijn voornamelijk op zoek naar mensjes die 
het gezellig vinden om samen met anderen dezelfde passie te delen.  
We komen elke dinsdagmiddag bij elkaar van 13.00 tot 16.00 uur in de huiskamer van de Putmeet. 
Ben je nieuwsgierig geworden en wil je meer weten over onze teken= en schilderclub, kom dan gerust eens 
langs. de koffie staat klaar. Bellen mag ook naar Ton 0613307296 

 

Strao   
 

Schilderclub 
 



 

 

Belangrijk Nieuws 
 
 

 

Stichting Dorpsraad Scharendijke e.o. 
 

Frederikstraat 5 
4322 BG Scharendijke 

 

Tel.:  06-57995087 
 

dorpsraadsd@zeelandnet.nl 
 

Kamer van Koophandel: 22042117 
 
 
 

Agenda openbare vergadering dorpsraad Scharendijke e.o.  

 
 
Datum: maandag 15 april 2024  
Locatie: Dorpshuis de Putmeet  
Aanvang: 20.00 uur , inloop met 
koffie/thee vanaf 19.30 uur  
 

1. Opening voorzitter. 
 

2. Verslag vorige vergadering(zie 
verder in de krant). 

 
3. Binnengekomen post. 

 
4. Stand van zaken Nieuwbouw. 

 
5. Subsidies verenigingen uit 

reserve. 
 

6. Plan openbaar vervoer. 
 

7. Verslag activiteiten. 
 

8. Financiën. 
 

9. Nieuwe bestuursleden. 
 

10. Wat verder ter tafel komt. 

mailto:dorpsraadsd@zeelandnet.nl


 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Advertentie Gerard Cobusssen 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 

Uit de vorige dorpskrant.  
Kees, wie moet zal ik volgende keer interviewen : Meester Jan Willem, iedereen kent hem maar hij 
gaat nu natuurlijk naar een andere school.  
Helaas is dat interview niet doorgegaan. Nu willen we iemand aan u voorstellen die een bekende is of 
gaat worden voor vele Scharendijkenaren 
 
Deze keer praten we met : Hans Bogaerts 
Ik ben Hans, 58 jaar   
Verliefd en getrouwd  Gelukkig getrouwd met 
Monique en trotse vader/opa van 3 kinderen, 2 
zonen en een dochter, én 2 kleinkinderen. 
Jullie kennen mij van PLUS Scharendijke, hier werk ik 
sinds januari 2023 als nieuwe eigenaar. Ik heb het 
hier erg naar mijn zin. Dit doen we samen met het 
hele team, een fantastische club mensen. 
Ik ben geboren in Breda en opgegroeid in Galder, 
klein dorpje onder Breda tegen de Belgische grens. Ik 
heb MTS Electrotechniek gevolgd, mijn hobby was 
toen al motorcross/motoren. Na mijn bijbaantje in 
de supermarkt slagerij heb ik de Slagersvakopleiding 
gedaan. Daarna op verschillende plekken gewerkt als 
chef-slager, zo ben ik de supermarktwereld in gerold 
en daar gebleven.  
Ik kom in Scharendijke sinds januari 2023 en ik woon 
in Schijf, Noord Brabant. 
De mooiste plek in Scharendijke vind ik nou ja mijn kantoor als uitkijktoren, mooi uitzicht, maar de 
leukste plek is de winkel, want daarom ben ik hier en daar gebeurt het dagelijks. Steeds op zoek naar 
leuke nieuwe dingen en verbeteringen samen met het fantastische team! Elke dag weer genieten!! 
En van het eiland? Het strand, een wandeling maken en over de zee kijken en ergens lekker wat eten 
en drinken, maar daar moet ik wel de tijd voor vinden. 
Dit zou ik doen met een miljoen in ieder geval blijven werken! Oké als ik het toch moet uitgeven dan 
zorg ik dat mijn kinderen het goed hebben. Natuurlijk moeten ze zelf werken voor hun centjes maar 
een beetje helpen kan geen kwaad.  
Ik zou wel eens een beschuitje willen eten met Gewoon met Monique, mijn vrouw! Wie anders? 
hahaha 
In deze wereldstad zou ik wel willen wonen? Geen één, geef mij maar ’t platteland. Kijken is leuk 
maar na een dag of 7 weer heerlijk terug naar huis.  
Mijn hobby is  mijn motoren! 
Mijn favoriete website  die heb ik niet, ik sleutel/klus graag en ben bezig maar zit niet achter de 
computer als ik thuis ben. 
Ik kom vroeg uit de veren voor: Formule 1 en motorrace. Met voetbal heb ik niks, mijn vrouw en 
dochter wel trouwens. 
Dit wilde ik als kind worden : Straaljagerpiloot denk ik, dat is zo lang geleden. 
Naar een onbewoond eiland neem ik mee  als ik al ga, neem ik mijn vrouw, kinderen en hond mee! 
Je kunt bij mij altijd aankloppen voor van alles en nog wat. Ik ben handig met klussen in en om de 
woning en -verbouw. We proberen altijd voor iedereen klaar te staan. 

DE BEKENDE SCHARENDIJKENAAR  

 



 

 

Dit doe ik niet graag naar de stad gaan (shoppen), 
verschrikkelijk!  
Naar dit restaurant 'moet' je echt eens toe in 
Roosendaal restaurant 1857, zo’n fantastisch lekker 
restaurant echt een beleving. 
Mijn lievelingsboek is  Robert Galbraith : dikke 
pillen, detectives. Ik lees eigenlijk alleen boeken als 
ik op vakantie ben. 
Wat jullie echt niet weten van mij is dat blijft een 
verrassing. Nou ja misschien dat ik zelf 2 motoren 
gebouwd heb. Eén ervan staat nu in de hal van mijn 
huis. Ik heb een huis gekocht met een grote hal, 
speciaal voor de motor. hahaha 
Hans, wie moet zal ik volgende keer interviewen : 
DE HUISARTS. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 Sportief Scharendijke 
 
Hallo Dorpsbewoners, 
 
We zijn alweer aardig op weg in 2024 en het voetbalseizoen is net over de 
helft. Wat ons betreft een leuke tijd van het jaar want we zijn hard op weg 
naar het voorjaar! En natuurlijk is het dan op zaterdag goed toeven op het 
sportveld om een wedstrijdje van de jeugd of de senioren te bekijken. En daarna natuurlijk gezellig 
even blijven voor een drankje in de kantine! 
Leuk dat we als ZSC'62 jullie weer mee mogen nemen in het reilen en zeilen binnen onze 
voetbalvereniging! Immers wij zijn als vereniging trots op wat we doen en bereikt hebben en dit geeft 
ons de mogelijkheid om die trots ook met jullie te delen! 
Laat ons beginnen met het sportieve gedeelte. We hebben ook dit seizoen 3 senioren elftallen 
ingeschreven en daarnaast hebben we een dameselftal ingeschreven samen met Brouwershaven. Tot 
afgelopen seizoen was deze samenwerking ook met FC de Westhoek maar die hebben helaas geen 
dames meer. Nieuw is dat de dames komend seizoen ook wedstrijden gaan spelen in Scharendijke, dit 
was tot nu toe niet zo, aangezien alle wedstrijden op Brouwershaven werden gespeeld. Super leuk dat 
we dit samen met Brouwershaven zo hebben kunnen oppakken. Qua competitie speelt ons 
dameselftal in de laagste klasse, net als overigens al onze seniorenelftallen bij de heren. Voor het ene 
elftal is dat prima maar zeker voor ons vlaggenschip (het 1e elftal) is er natuurlijk wel ambitie. 
 
Ons eerste speelt dit jaar in de 4e klasse met daarin alle clubs van Schouwen Duiveland aangevuld met 
Bevelanders en wat ploegen van Goeree Overflakkee. Na een zwakke start is inmiddels de weg 
omhoog ingezet met als klap op de vuurpijl vlak voor de winterstop een mooie overwinning op 
SKNWK, op dat moment de koploper. Op moment van schrijven staan we 5e met 7 punten achterstand 
op de nummer 1. Wie weet zit er nog iets moois in het vat, maar laten we eerst maar zorgen dat we 
veilig zijn. Er degraderen immers 6 ploegen naar een nieuw te vormen 5e klasse! Op trainersvlak 
hebben we in ieder geval rust want ook komend jaar blijft Danny Magito ons vlaggenschip trainen. 
 
Ons 2e elftal bestaat uitsluitend uit jonge jongens die in de reserve 5e klasse mee doen om de 
bovenste plaatsen. Hier is Dennis Wijh onze trainer, die ook heeft aangegeven volgend jaar door te 
gaan. Stiekem dromen we ervan dat ons 2e elftal kampioen zou kunnen worden, echter daar komen 
we toch net te kort voor. Een mooie plek in het linker rijtje gaat lukken maar kampioensfestiviteiten 
zullen we helaas dit jaar niet moeten plannen. Volgend jaar gaan we ervoor! 
 
Dan ons 3e elftal, de echte senioren, voetballend voor de gezelligheid in de 5e klasse met een hoop 
plezier en ook veel humor. Iedere week zijn ze weer blij dat de wedstrijd er op zit en er weer wat 
genuttigd kan worden. We zijn hard op weg het oudste elftal van Zeeland te worden maar toch is er 
ook bij dit team altijd ambitie. Halverwege het seizoen hebben we net als vorig jaar 9 punten behaald. 
Wat echter gezegd moet worden is dat een van deze overwinningen een 5-0 overwinning was op de 
senioren uit Burgh Haamstede. En waarom dit zo bijzonder is, ligt in het feit dat we sinds 5 jaar een 
wedstrijd hebben afgesloten zonder tegendoelpunt!  
 
Tot slot de dames, met 1 overwinning tot nu toe zijn de prestaties nog niet top. Echter de sfeer zit er 
goed in en de stijgende lijn qua voetbal is ingezet! 
En hoe gaat het dan met onze jeugd? Onze jeugdafdeling is samen met de FC de Westhoek zodat we in 
iedere leeftijdscategorie in ieder geval een team hebben. Toch merken we dat dit wat uitleg behoeft! 
Doordat onze jeugd speelt onder de naam van FC de Westhoek zien we vaak dat ouders denken dat ze 



 

 

hun zoon of dochter lid moeten maken bij FC de Westhoek. Dit is echt niet het geval, het is immers 
een samenwerking tussen ZSC'62 en FC de Westhoek om alle kinderen de mogelijkheid te bieden in 
hun eigen leeftijdsklasse competitie te kunnen voetballen. Het trainen en het spelen van de 
wedstrijden vindt vervolgens plaats daar waar de meeste kinderen vandaan komen. En hier zit precies 
de crux, als je als ouder dus niet je kind aanmeldt bij ZSC'62 is de kans dat je kind zal trainen en spelen 
op Scharendijke zeer klein. Kortom, mocht je overwegen je kind aan te melden voor voetballen, doe 
dat dan bij ZSC'62! 
 
Aanmelden kan via info@ZSC62.nl of natuurlijk in de kantine doordeweeks of op zaterdag.  
 
We zijn er trots op dat we bij onze jongste jeugd in de "Onder 8" een klein team hebben met 
uitsluitend kinderen uit Scharendijke. We hebben ook weer mini’s dit seizoen (kinderen tussen 4 en 6 
jaar) die allemaal van het dorp komen. En verder spelen verschillende jeugdteams hun wedstrijden om 
de 2 weken op ons sportveld. Kom vooral een keer kijken waarbij de prestaties ondergeschikt zijn aan 
het plezier. 
 
En als je als ouder wilt helpen met trainen of begeleiden op zaterdag dan ben je ook heel welkom want 
op een klein dorp zullen we het samen moeten doen. 
 
Wat houdt ons verder bezig?! 
 
Allereerst start voor ons alweer de voorbereiding op de trainingskampen van de profclubs. Altijd 
spannend wie we kunnen bewonderen, maar feit is in ieder geval dat er weer vele profclubs onze kant 
zullen opkomen! En traditioneel zijn we ook weer etappeplaats van de strand5daagse. Kortom een 
hoop in het verschiet! 
 
Ook vieren we wederom Koningsdag op ons sportveld! Het moment dat we echt heel het dorp 
verwelkomen op het sportpark. Altijd gezellig. 
 
Bestuurlijk zijn we in overleg met de gemeente over de bouw van de nieuwe woningen naast het 
sportpark. Overigens juichen we de bouw enorm toe omdat er ongetwijfeld een hoop nieuwe 
(jeugd)leden uit zullen voortvloeien. Echter, we voorzien parkeerproblemen omdat in het hier en nu 
veel geparkeerd wordt langs de weg naar het sportveld, omdat het parkeerterrein vaak vol is. 
Aangezien deze weg de toegangsweg wordt naar de nieuwe wijk wordt parkeren daar lastig. Tevens 
zullen er meer verkeersbewegingen ontstaan en met jeugdige fietsers, veel auto's langs de weg en 
toeristen met campers die bij ons parkeren wordt dat er niet veiliger op. Wordt ongetwijfeld vervolgd.  
 
Op naar het voorjaar met een hoop activiteiten en we hopen jullie allemaal een keer te ontmoeten op 
het sportpark. 
 
Groet Bestuur ZSC'62. 

 



 

 

 
 

Nadat Nelleke ons in juni heeft verlaten worden  onze 
2 bewegingsgroepen op maandagochtend voortgezet 
onder leiding van Anita. In september zijn we weer 
gestart met 2 groepen. Groep 1 van 9-10 uur en groep 
2 van 10-11 uur. 
We bewegen op muziek, doen een circuit met 
hulpmiddelen zoals bal, hoepel, tennisracket, ton enz. 
Regelmatig ook oefeningen voor buik en rug op de mat 
voor diegene die dit kan en anders doe je mee op de 
stoel. 
Het is bewegen op maat wat betekent dat je doet wat 
je kunt. Veel oefeningen kun je op de stoel meedoen. 
We zijn heel blij dat we door kunnen met de groepen 
op maandagochtend en zijn altijd blij met nieuwe 
aanmeldingen. 
BLIJFIT en meld je aan op maandagochtend in de gymzaal van de Putmeet om gezellig mee te doen.  
 
 

Bandavond in dorpshuis de Putmeet 
 
3 februari was het weer zover dat “Bruisend 
Scharendijke” een bandavond in de Putmeet 
heeft georganiseerd. Via Rob Venrooij hebben 
we die avond voor een breed publiek de band 
“THE RED CARS” uit ‘s-Hertogenbosch 
gecontracteerd. Stralend middelpunt van de 
band was de geweldig enthousiaste Monique, 
die gitaar speelde, danste en voor het 
entertainment zorgde. Ze heeft jong en oud 
niet  achtergelaten zonder schorre kelen van 
het meezingen.  De andere bandleden zongen 
allemaal zowel koor – als lead, wat leidde tot 
een breed repertoire en veel afwisseling op het podium.  
Na het optreden van de band heeft “DJ EDWIN” de avond tot 01.00 uur gevuld met een swingende 
discoshow. 
We hadden die avond op minimaal 150 mensen gerekend maar door concurrentie op de tv  van de 
voetbalwedstrijd Ajax – PSV en het succesvolle programma “Tribute Battle of the Bands” viel de 
opkomst van ca. 90 mensen wat tegen.  
We hoorden van het aanwezige publiek dat ze deze avond geweldig vonden en dat zij het belangrijk 
vonden dat er in het dorp meer van dit soort avonden georganiseerd zouden moeten worden. Maar 
door het iets tegenvallende bezoekersaantal was die avond voor ons financieel niet dekkend. Echter 
we gaan niet bij de pakken neerzitten en hebben het plan om in het najaar nog zo’n bandavond te 
organiseren, maar dan doen we wel een oproep aan alle dorpelingen om voor deze avond tickets te 
kopen, zodat we ook de volgende jaren dergelijke avonden kunnen blijven organiseren.  
 
 

BLIJFIT GYM 



 

 

 
 

Op vrijdag 17 november heeft bruisend Scharendijke een 
bingo georganiseerd in het dorpshuis. We hadden een goed 
gevulde zaal met veel enthousiaste mensen uit 
Scharendijke. En zelfs nog een aantal mensen van daar 
buiten die onze socials goed in de gaten hadden gehouden. 
We hadden veel mooie prijzen van bedrijven uit de buurt. 
Iets wat we heel belangrijk vinden, omdat we willen dat 
Scharendijke bruist. Op het podium van de Putmeet 
stonden de prijzen uitgestald. Wanneer er iemand bingo 
had kon diegene zelf een geschikte prijs uit kiezen. Dit kon 
zijn een diner bon van de plaatselijke horeca, een 
boodschappenpakket of bijvoorbeeld een bon voor een knipbeurt. Voor ieder wat wils.  Een geslaagde 
avond en zeker voor herhaling vatbaar. Hou dan ook onze socials in de gaten.  
 

BINGO 



 

 

 
 
 

Beste dorpsbewoners, 
Hierbij een verslag van wat er zoal in jullie dorpshuis gaande is: 
Maandagmorgen wordt er van 9 tot 10 en van 10 tot 11 gymles 
gegeven. U bent dan ook welkom in de huiskamer waar tussen 
10.00 en 11.30 de koffie klaar staat , die u mede wordt 
aangeboden door de dorpsraad. 
En in de avond is er nog een uur gymles. U kunt zich nog opgeven 
voor deze lessen.  
Dinsdagmiddag komt de schilderclub bijeen die op dit moment 
ook werk exposeert in de huiskamer. 
Woensdagavond is er in de gymzaal een badmintonclub die heel graag nieuwe leden wil verwelkomen. 
En in huiskamer is er op dat moment de biljartclub die daar zijn competitie heeft, waar Peter Boodt als 
winnaar de bokaal in ontvangst heeft mogen nemen. 
Donderdagavond is er in de gymzaal tussen 19.30 en 20.30 tafeltennis, die ook graag nieuwe leden wil 
verwelkomen. 
Tot slot is er Vrijdagmiddag de gezellige tuttenclub waar een ieder op creatieve manier bezig is, maar 
waar bovenal ook heel veel gelachen wordt. Ondertussen zijn er ook nog wat heren aan het biljarten. 
Er is nog een tafel vrij om eventueel te kaarten of een ander spelletje te doen. Dus u ziet er is voor 
iedereen wat wils. 
 
Tijdens de openingstijden kunt u ook nog steeds boeken komen lenen. 
De tweede of derde Donderdag van de maand kun u aanschuiven voor tafelen in de buurt voor een 
heerlijke 3 gangen lunch die word bereid door Carolien, Marjo en Mathilda, de inloop is vanaf 11.30 en 
we starten om 12.00, de kosten hiervan zijn 10 euro per persoon, inclusief een drankje en een kopje 
koffie of thee dat u wordt aangeboden door de dorpsraad. U kunt zich hiervoor opgeven bij Mathilda 
06 25065780. 
Ik verwelkom u graag, 
Groet Mathilda 
 
 

 

 
 
12 januari 2024. 
Wat hadden we goed weer dit jaar, droog én weinig wind, de ideale 
omstandigheden voor de jaarlijkse lampionoptocht en 
kerstboomverbranding!  
Ruim 70 kinderen liepen dit jaar mee in onze Lampionoptocht richting 
de Haven van Scharendijke waar de Brandweer klaar stond om een mooi 
vuur aan te steken! Wat waren er dit jaar veel mensen naar de Haven 
gekomen om deze gezellige avond met ons te vieren! Een prachtig vuur, 
blije kinderen met hun lampionnen en dankzij de warme drankjes van 
Da Roberto én de nog lekker warme oliebollen van de Plus, kunnen we 
terugkijken op een zeer geslaagde avond. 
 

Lampionoptocht/ kertsboomverbranding 

De Putmeet 



 

 

Nieuwe OV plan. 

 
Als dorpsraad doen we ons best het dorp leefbaar te houden en 
daarom zetten wij ons ook in om het bereikbaar te houden met 
het openbaar vervoer. De provincie heeft een zeer ambitieus plan 
gemaakt met als motto "er is nu niets, dus slechter kan niet" 
Op 24 november zijn we naar het Provinciehuis gegaan om in te 
spreken tegen dit plan, samen met een aantal bezorgde buschauffeurs en reizigers. Wij pleitten voor 
verbetering van de huidige dienstregeling met bijv. kleinere bussen en verbetering van de haltes. Het 
nieuwe plan gaat toch door.  
Woensdagavond 21 februari zijn we naar een voorlichtingsavond over het OV-plan in het 
gemeentehuis in Zierikzee geweest. Hier is het plan verder toegelicht. 
De belangrijkste punten zijn dat de bussen voor scholieren blijven rijden zoals ze nu doen.  
De aansluiting naar lijnen buiten Schouwen-Duiveland blijven ook gewoon bestaan. 
  
Het nieuwe systeem is voor de daluren en in het weekend. Verder rijden 
er vaste busdiensten tussen Burgh-Haamstede- Renesse- Zierikzee- 
Bruinisse. Met minder haltes dus vlugger.  
De halte taxi vervalt en dat worden Flextaxi's . Het is de bedoeling dat je 
de flextaxi met je OV kaart of met je gewone abonnement kunt betalen 
en dus geen extra geld kwijt bent. De flextaxi krijgt eigen 
opstapplaatsen die ze HUB noemen en die maximaal ongeveer 500 
meter van je huis liggen.  
De maximale afstand die je er mee mag rijden is 25 km. Ze streven 
ernaar dat je deze flextaxi maximaal een halfuur voor je vertrek online 
kan bestellen om het ontbrekende deel van je reis te overbruggen. 
Om dit uit te voeren willen ze ook het speciale vervoer, zoals het WMO vervoer, gaan combineren met 
het andere vervoer. 
Hier hadden we wel vraagtekens bij. Als antwoord kregen we dat deze busjes vaak leeg terug rijden 
om dan te wachten op de volgende rit. Het is efficiënter als die busjes ook als flextaxi kunnen dienen. 
Zo wordt het wagenpark optimaal gebruikt. 
Verder wordt ingezet op meer gebruik van deelfietsen en deelauto's.  
 
Het klinkt erg mooi, als het gaat werken zoals ze het achter een bureau hebben uitgedacht. Toch 
bleven nog vele vragen over die niet beantwoord konden worden, omdat het plan nog niet helemaal 
uitgewerkt is en in de praktijk ook zal worden bijgeschaafd.  
Bij een proef in de Westhoek is het gebruik van het ov sterk afgenomen, het systeem bleek nog te 
ingewikkeld voor de reizigers. Dat is een beetje onderschat. Er zijn ook vragen over de financiële 
haalbaarheid; de Provincie betaalt de bus/flextaxi , de gemeentes de hub, deelfietsen en auto's. Is dat 
voldoende op elkaar afgestemd? En zal er voldoende personeel zijn om het plan uit te voeren ? 
Zo zijn er nog meer vragen die dit jaar beantwoord moeten worden.  
Het blijft nog de vraag of dit nieuwe Ov-systeem op 1 januari 2025 echt kan worden ingevoerd..  
Gelukkig is er een website met uitleg, namelijk Reizen Door Zeeland. 
Vragen over het nieuwe plan kunnen gesteld worden op  reizendoor@zeeland.nl 
Verder is er een spel ontwikkeld om het OV duidelijk te maken. Hiermee hebben we op die avond 
kennis gemaakt. Dit spel is beschikbaar voor de dorpsraden. 
We blijven dit aandachtig volgen en houden u op de hoogte. 
Louike en Ineke 
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 Stichting Dorpsraad Scharendijke e.o. 

       Klaverstraat 13 

       4322 CG Scharendijke 

       Tel.: 0111-671296 / 06-12939273 

       dorpsraadsd@zeelandnet.nl 

      Kamer van Koophandel:  22042117 

 

Verslag Openbare Dorpsraadvergadering Scharendijke e.o. 

 

Datum: maandag 9 oktober 2023 
Locatie: Dorpshuis de Putmeet 
Aanvang: 20.00 uur 
 

1. Opening 
Waarnemend voorzitter Siemco Louwerse opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het 
bijzonder wethouder Hanno Canters en van Leefbaar SD, fractieondersteuner Arnold Vlieger. Van de 
dorpsraad zijn naast de voorzitter aanwezig Arno de Jonge,  Willem Dijkshoorn, Alexander Jonkers, 
Ineke Venneman en Evelien Weenink. Penningmeester Chris Jordan is wegens vakantie afwezig. 
 

1. Mededelingen 
Er zijn circa 50 belangstellenden aanwezig. De rondvraag wordt gehouden voor de presentatie van de 
film. 
 

2. Vaststellen agenda (gelegenheid inbreng onderwerpen op de agenda) 
Leen Borsje wil graag spreken over de plannen uitbreiding woningbouw. Dat wordt bij punt 5 
ondergebracht. Herman Gunneweg wil aandacht vragen voor stand van de visboer en te hard rijden in 
de kern. 
 

3. Notulen vorige openbare dorpsraadvergadering d.d. 13 juni 2023 (zie website) 

Het verslag van de vorige vergadering staat op de website. Willem Dijkshoorn zegt in reactie op een 

vraag, dat de site zal worden gemoderniseerd. 
 

4. Mondeling verslag activiteiten 
De voorzitter schetst de aanvliegroute die heeft geleid tot het recent bekend gemaakte voornemen van 
de gemeente om een woningbouwplan te ontwikkelen in de buurt van de ijsbaan in Scharendijke. 
 
Dit is begonnen met de opstelling van de dorpsvisie, waarin naast behoud van de basisschool 
woningbouw hoog op de wensenlijst is gezet. Lange tijd waren er geen woningbouwcontingenten 
beschikbaar en lag de focus op een inbreidingslocatie die in particuliere handen is. In coronatijd zijn er 
een aantal digitale inspraakavonden geweest omtrent planvorming Scharendijke West. Het gaat dan 
om een plangebied van 36 hectare aan de Oostzijde van Scharendijke, grofweg tussen de nieuwe 
rondweg en de Elkerzeeseweg. Bij de planvorming, voortkomend uit de kustvisie, die overigens al heel 
lang stil ligt, is nadrukkelijk gevraagd om een toekomstige bouwvlek voor woningbouw op te nemen bij 
de ijsbaan. Begin juni is er een gesprek geweest met de gemeente over een concept kernprofiel voor 
Scharendijke. Ook daarbij is aandacht gevraagd voor woningbouw voor jongeren en ouderen die graag 
in Scharendijke willen blijven wonen. 
Nu ligt er een ontwerpplan van de gemeente (dus niet van de dorpsraad) dat getoetst kan worden aan 
de uitgangspunten van de dorpsvisie. Een overigens volstrekt nieuw onderdeel van het woningplan is 
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de bouw van flexwoningen voor de tijdelijke huisvesting van Oekraïense ontheemden, daarover is 
vooraf geen overleg gevoerd met de dorpsraad. 
De dorpsraad is overigens wel door de wethouder voorafgaand aan een persbericht van de gemeente 
geïnformeerd over de presentatie van het ontwerpplan. Dat is heel gebruikelijk. 
De voorzitter heeft van wethouder Van Burg begrepen dat tot eind oktober / begin november er volop 
gelegenheid is om te reageren op het ontwerp. Als dorpsraad hebben we al aan de wethouder 
meegegeven om de ontwikkeling van de flexwoningen en de andere kavels voor huur- en 
koopwoningen gelijktijdig te ontwikkelen 
. 
Peter van Sante vult aan dat het volgens hem de bedoeling is om het gehele plan planologisch als 
geheel te presenteren waardoor het ook als geheel in dezelfde tijd kan worden uitgevoerd. Verder 
vraagt hij aandacht voor een goede integratie. 
 
Leen Borsje heeft een reactie van bewoners van de Elkerzeeseweg voorbereid en leest deze voor. Het 
stuk zal aan het verslag van de vergadering worden toegevoegd. 
 
Wilmer Breen vraagt of er een onderzoek gedaan kan worden naar de invloed van een in zijn ogen 
grote groep van Oekraïense vluchtelingen. Met 60 woningen is dat in zijn ogen bijna 10% van de 
bevolking van Scharendijke. Ook vraagt hij aandacht voor de invloed op de medische zorg, de school 
en de cultuur van het dorp. 
 
Gerard Drost vindt de ontsluiting van de wijk een wangedrocht, kan die niet beter naar de rondweg 
worden geleid i.p.v. de Elkerzeeseweg. Daar zal naar gekeken worden. 
 
Sander Vaane vraagt wat de stand van zaken is ten aanzien van de ontwikkeling van Scharendijke 
West. Volgens de voorzitter ligt deze ontwikkeling stil. 
 
Teun Schoemakers vraagt of de voorzitter wil laten stemmen over het plan. De voorzitter vindt het geen 
punt om over te stemmen en het is ook niet de bedoeling om dergelijke onderwerpen met stemmen 
een richting te geven. 
 
Evelien Weenink geeft een beeld van het programma van de werkgroep Bruisend Scharendijke, die 
formeel als werkgroep onder de dorpsraad valt. Er komt een Halloween-evenement aan, verder wordt 
gedacht aan bingo, sjoelen en natuurlijk het inhalen van Sinterklaas. Zij vraagt ook aandacht voor het 
initiatief van Cees Dogger om in een van zijn oldtimers een rondrit te maken. 
 

5. Samenstelling bestuur / bestuurswisselingen 
De voorzitter geeft aan dat secretaris Arno de Jonge het bestuur gaat verlaten. Met mevrouw Duran 
hebben we een opvolgster gevonden. Louike stelt zich kort voor. Ze woont al 6 jaar in het dorp, is 
beeldend kunstenaar en wil graag wat bijdragen aan de leefbaarheid van het dorp. 
 
De dorpsraad zoekt nog een nieuwe penningmeester en een opvolger van Alexander Jonkers voor de 
portefeuille ondernemers. Kandidaten of tippen van kandidaten kan bij de voorzitter. 
 

6. Rondvraag 
Herman Gunneweg woont aan het Dauwnetelpad en heeft last van de lucht van de viskraam bij de 
supermarkt. De voorzitter geeft in overweging om dit met de visboer zelf te bespreken en/of met de 
supermarkt. Verder vindt Herman dat er veel te hard wordt gereden in het dorp. De voorzitter heeft al 
eerder toegezegd dit onderwerp onder de aandacht van wethouder Ankie Smit te brengen. 
 

7. Presentatie film stichting BewuSD over CO2-budget Schouwen-Duiveland 
Remko Delfgauw geeft een korte toelichting bij de film en spreekt na presentatie met de aanwezigen 
over diverse onderwerpen gelieerd aan de film. 
 

8. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor 
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Camping Zilt bij Zee 

Kapelleweg 7 

4322 NE Scharendijke  
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